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Pan
Artur Kijewski
Radny
Rady Miasta Kalisza 

Szanowny Panie Radny,

w odpowiedzi na Pana interpelację informuję, że zobliguję zarządcę dróg 
do podjęcia działań w kwestii zwiększenia bezpieczeństwa w obrębie skrzyżowań 
oraz przejść dla pieszych. 

Jednocześnie informuję, że w kolejnych projektach nasadzeń zostaną 
uwzględnione wskazane uwagi, a proponowane rozwiązania będą dostosowane 
do przedstawionych sugestii.

Z poważaniem 
                                                                                    w z. Prezydenta Miasta Kalisza

/…/
Grzegorz Kulawinek

     Wiceprezydent Miasta Kalisza 



Kalisz, dn. 28 stycznia 2025 r. 
 

 

       Pan 

       Krystian Kinastowski  

       Prezydent Miasta Kalisza 

 

 

 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

 

ostatnio interpelowałem w sprawie przejścia dla pieszych przy ul. Podmiejskiej, koło Ronda 

Westerplatte i przycięciem roślin przy tym przejściu, w celu poprawy widoczność i stanu 

bezpieczeństwa. Po tej interwencji, otrzymałem od kolejnych kaliszan informacje z prośbą o podjęcie 

podobnych działań przy innych ulicach. Przykładowo chodzi tu o Rondo Dobrzec czy Aleję Wolności, 

gdzie wysoka roślinność, żywopłoty itp. ograniczają widoczność przy przejściach dla pieszych. 

W związku z powyższym proszę, żeby podległe Panu miejskie podmioty i służby przeprowadziły analizę 

stanu bezpieczeństwa i podjęły stosowne działania na tych i podobnych przejściach dla pieszych, pod 

kątem usytuowania roślinności  i widoczności dla wszystkich uczestników ruchu. Proszę również, żeby 

przy kolejnych nasadzeniach w pobliżu rond i przejść dla pieszych uwzględnić ww. uwagi.  

 

Z poważaniem 

 

   Artur Kijewski  

                 Radny Miasta Kalisza 


